
 

 

 

                                                                                                       
Protokoll fört vid årsmöte ( älgmöte ) 2022-09-07 

Närvarande: 28 st. 
1 Ordförande Mats Hugoson hälsade de närvarande välkomna och förklarade årsmötet öppnat. 

 

2 Till ordförande för årsmötet valdes Mats Hugoson och till sekreterare valdes Paul Bengtsson. 

 

3 Till att justera protokollet jämte ordförande valdes Mats Eliasson och Jan Andersson. 

 

4 Justering av röstlängd upprättas vid behov. 

 

5 Kallelsens godkännnande, kallelse har skett via hemsida och personligt via mail.  

                                                           

6 Dagordningen godkändes. 

 

7 Föregående mötets protokoll ( höstmötet) lades till handlingarna. 

 

8 Verksamhetsberättelse godkändes.  

 

9 Resultat-och balansräkning godkändes. 

                               

   10      Revisionsberättelsen föredrogs och godkändes 

 

   11      Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året.                                                    

               

   12     Val av Ordförande:     Mats Hugoson              1 år                  omval 

 

   13     Val av styrelse: 

  

       V.ordförande             Kent Andersson             2 år                   omval 

Sekreterare               Paul Bengtsson              2 år                   omval 

Kassör                      Jesper Magnusson         2 år                   omval                                                       

Ledamot                   Håkan Johansson           1 år                   kvarstår 

Ledamot                   Mattias Lindström         1 år                   kvarstår 

        Ledamot                   Gustav Lindgren           2 år                   omval 

        Ledamot                   Martin Hultqvist           1 år                   nyval 

 

     14     Revisor                     Camilla Svensson        1 år                   omval 

         Suppleant                  Ingemar Svensson       1 år                   omval 



 

 

 

15     Val av valberedning: 

  Johnny Svensson sammankallande, Kenny Hjälte, Lars Viktorsson, Kennet Svensson 

  och Jens Eriksson nyval. 

                                   

16     Redovisning av jaktresultat 2021 och övrig statistik. Se bilaga  

         Mats Hugoson redogjorde för jaktresultat och älg obs o övriga döda djur. 

 

17    Älghandlingsplan för 2022 föredrogs och antogs. Se bilaga   

         Se bilaga   

                                                                                              

     18    Inga förslag förelåg från styrelsen. 

                                                                                            

     19    Motioner:  

        Inga motioner har inkommit till årsmötet.  
                                                                                                         

     20    Regler för älgjakten 2022 antogs. Se bilaga 

 

21    Förslag om det antal älgar ( vuxna o kalvar ) som skall fällas och fördelning av  

        dessa mellan de i älgskötselområdet ingående jaktlagen, cirka 2 älgar/tusen ha 

        Vilket ger 11 vuxna och 16 kalvar. Eventuell extra kalvjakt i januari 

        Eftersom info om höjda arealkrav inte hade kommit ut i tid så återgår förslaget till  

        styrelsen så att 4 jaktlag får chansen att komma upp till 450 ha. Detta gäller Ä1-28, 

       Ä1-29, Ä1-07 och Ä1-32. Svar från berörda jaktlag skall inkomma till Gustav 

       Lindgren senast den 21 september.      

                                                                                                                                                              

22    Praktiskt Älgvårdsarbete:  

        Informerades om vikten av att sätta ut saltstenar och skapa viltåkrar. 

 

    23     Medlemsavgift: Uttages av område med vuxentilldelning, 200:-/ område. 

      

    24     Övriga frågor: Skapa sms-grupper inom avl.lagen. Paul ansvarar. 

             Mats informerade om läget inom Äfo. 

            Örkelljunga natur vill gärna ha hjälp av jaktlagen med att inventera tjäder. 

            Skjutning äger rum den 18 september på JSK Falkens skyttebana. 

            Äso betalar för 4 serier per jägare. 

 

25     Nästa möte är Årsmöte 2022, mer information kommer i god tid ut på hemsidan. 

 

26     Mötesordförande Mats Hugoson tackade de närvarande och förklarade årsmötet  

         avslutat. 

             Dag som ovan vid protokollet 

 

Paul Bengtsson 

 

 

 

Justeras 

                         Mats Hugoson                          Mats Eliasson                 Jan Andersson 
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